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Kaupunginhallitus 14.05.2018 § 186

Vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen:

Naantalin kaupunki ostaa työterveyshuollon palvelut Työterveyshuolto Au-
rin ko ris teyk sel tä, joka on kunnallinen palvelu ja joka huolehtii myös kau-
pun gin järjestämisvastuun piiriin kuuluvien työterveyspalveluiden tuot ta mi-
ses ta. Tulevien maakuntien velvollisuutena on järjestää työterveyshuollon
pal ve lut omalle henkilökunnalleen.

Sote- ja maakuntauudistuksen osana on selvitetty työterveyshuollon pal ve-
lu jen järjestämistä ja tapaa uudistuksen jälkeen. Keva (Kuntien elä ke va-
kuu tus) on esittänyt suunnitelman, jossa Keva voisi olla mukana pe rus ta-
mas sa ja pääomittamassa kuntien ja maakuntien yhteistä in hou se -yhtiötä,
jo ka tarjoaisi sekä maakunnan että kuntien tarvitsemat työ ter vey den huol lon
palvelut ml. kuntien järjestämisvelvollisuuden mu kai set palvelut.

Tässä vaiheessa Keva haluaa saada tiedon, mitkä kunnat olisivat kiin nos-
tu nei ta lähtemään mukaan yhtiöittämistä koskeviin neuvotteluihin ja pyytää
kun nil ta sitoumuksetonta tahdonilmaisua neuvotteluihin osallistumisesta
17.5.2018 mennessä.

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus päättää ilmoittaa Kevalle si tou muk set to ma-
na tah don il mai su naan, että Naantalin kaupunki on mukana
työ ter veys huol lon jär jes tä mi sen valmistelua koskevissa neu-
vot te luis sa.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Henry Palomäki oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

Merkittiin, että Heini Jalkanen poistui kokouksesta yh tei sö jää-
vi nä tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi. Jää viy-
den perusteena oli Kevan hallituksen jäsenyys.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginhallitus 18.06.2018 § 243



Vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen:

Työterveyshuollon palvelujen järjestämisen hankkeesta sekä työ ter ve ys yh-
työn perustamisesta on pidetty Kevan keskustelutilaisuus 7.6.2018. Asian
val mis te lu etenee siten, että kunnilta pyydetään päätökset 30.6.2018 men-
nes sä siitä, ovatko ne lähdössä mukaan työterveysyhtiön perustamisen ja
hank keen valmistelun jatkoneuvotteluihin. Hankkeen merkitys on tärkeä ja
si tä valmistellaan riippumatta siitä, miten sote-uudustus etenee.

Oheismateriaali:
 Kevan 7.6.2018 keskustelutilaisuuden aineisto (ei julkinen)

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus päättää, että Naantalin kaupunki on mu ka-
na työterveysyhtiön perustamisen ja hankkeen jat ko neu vot te-
luis sa.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Henry Palomäki oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

Merkittiin, että Heini Jalkanen poistui kokouksesta yh tei sö jää-
vi nä tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi. Jää viy-
den perusteena oli Kevan hallituksen jäsenyys.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginhallitus 24.09.2018 § 316

Oheismateriaali:
 Projektin työryhmän aineisto 14.9.2018 (ei julkinen)

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus käy asiasta keskustelun ja merkitsee asian
tie dok seen.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että Heini Jalkanen poistui kokouksesta yh tei sö jää-
vi nä tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi. Jää viy-
den perusteena oli Kevan hallituksen jäsenyys.

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Henry Palomäki oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

Merkittiin, että vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen oli läsnä
kokouksessa asiantuntijana tämän asian käsittelyn ajan.

Vs. henkilöstöpäällikkö ja kaupunginjohtaja kertoivat ko kouk-



ses sa kau pun gin hal li tuk sel le valmistelutyön tämänhetkisestä
ti lan tees ta ja valmistelun ai ka tau lus ta.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginhallitus 22.10.2018 § 339

Vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen:

Kaupunginhallituksen kokouksessa esitellään asian valmistelun ti lan ne kat-
saus.

Oheismateriaali:
 Projektin työryhmän aineisto 16.10.2018 (ei julkinen)

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus käy asiasta keskustelun ja merkitsee asian
tie dok seen.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että Heini Jalkanen poistui kokouksesta yh tei sö jää-
vi nä tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi. Jää viy-
den perusteena oli Kevan hallituksen jäsenyys.

Merkittiin, että vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen oli läs nä
kokouksessa asiantuntijana tämän asian käsittelyn ajan.

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Henry Palomäki oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginhallitus 30.10.2018 § 361

Vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen

Keva-yhtiöiden valmistelu on edennyt siten, että Keva on perustanut kaksi
yh tiö tä, Tammi Oy:n (out-house yhtiö) ja Taimi Oy:n (in-house yhtiö). Yh-
tiöi den valmistelun eteenpäin viemiseksi Kevan hallitus edellyttää, että
edel leen yhteisestä valmistelusta kiinnostuneet organisaatiot toimittavat al-
le kir joi te tut aiesopimukset Taimi Oy:n ja Tammi Oy:n osalta Kevalle
23.10.2018 mennessä tai mikäli tämä aikataulu ei ole mahdollinen, aie so pi-
muk set käsitellään niin pian kuin mahdollista.

Kaupunginhallitus käsitteli yhtiöiden valmistelun tilannetta kokouksessaan
22.10.2018, jolloin sovittiin, että asiaa käsitellään seuraavan kerran
30.10.2018 pidettävässä kokouksessa.

Naantalin kaupungin osalta työterveyspalvelujen hankkimisen läh tö koh ta na



on se. että työterveyshuollon palveluita tulee tarjota jatkossakin Naan ta lin
kaupungin alueella sijaitsevassa työterveyshuollon toimipaikassa. Tä mä on
ehdoton edellytys asian jatkovalmistelulle. Jatkoneuvotteluissa Naan ta lin
kaupungin tärkeänä tavoitteena tulee olla myös omis ta ja oh jauk sen ja
oman hallituspaikan varmistaminen mahdollisessa työ ter veys huol lon
in-house alueyhtiössä.

Oheismateriaali (ei julkinen):
 Työterveyshuoltoa koskevat sopimukset Raision kaupungin ja Naan-

ta lin kan san ter veys työn kuntayhtymän välillä vuosilta 2006, 2007 ja
2008

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus merkitsee tilannekatsauksen tiedokseen.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että vs. henkilöstöpäällikkö Eila Hulkkonen oli läs nä
kokouksessa asiantuntijana tämän asian käsittelyn ajan.

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Henry Palomäki oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

Merkittiin, että Saara Seppälä saapui kokoukseen tämän
asian käsittelyn aikana kello 16.37.

Merkittiin, että Heini Jalkanen saapui kokoukseen kel lo 16.38.
Jalkanen poistui kokouksesta yhteisöjäävinä tämän asian
käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi. Jääviyden pe rus tee na oli
Kevan hallituksen jäsenyys.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


